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Комесар за људска права Либерално-демократске партије (ЛДП) Марко Караџић оценио
је да је одржавање "Параде поноса" питање демократског развоја друштва и моћи
државе да сваком појединцу обезбеди уживање људских права.

  

"Одржавање 'Параде поноса' представља питање демократског развоја друштва,
односа према различитости, као и моћи државе да сваком појединцу обезбеди мирно
уживање људских права", рекао је Караџић.

  

Према његовим речима, и 2011. године питање једнакости и толеранције представља
"демагошко питање о коме владајућа коалиција нема заједнички став".

  

"Највиши државни представници учествују у дискусији којом се дискриминисана група
означава као кривац за штету и насиље, при чему се занемарује одговорност насилника",
казао је Караџић.

  

Он је критиковао то што се организују конференције за штампу Полицијског синдиката
Србије и организације "Двери", јер се њима у питање доводи безбедност грађана, као и
да "одређени професори у школама шире мржњу према припадницима мањинских
заједница".

  

"'Парада поноса' није питање љубави према некоме или нечему, већ спремности државе
да се истински избори за једнакост и владавину права", истакао је Караџић.

  

Према његовим речима, Влада Србије и даље није спремна да одговори чија је била
одговорност за инциденте на прошлогодишњој 'Паради поноса'. Караџић је упитао шта су
надлежне институције урадиле да би ове године ситуација била другачија.
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